
 

 

Αθήνα, 5 Οκτωβρίου 2020 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Απευθείας αναθέσεις της διενέργειας των διαγνωστικών τεστ για τον covid 

19 από τα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης σε ιδιωτικά εργαστήρια» 

Σύμφωνα με το άρθρο 39 παρ. 2 στον πρόσφατο ν. 4715/2020, ορίστηκε ότι οι δαπάνες 
νοσοκομείων που προκλήθηκαν από την εξέταση δειγμάτων βιολογικού υλικού ύποπτων 
κρουσμάτων κορωνοϊού COVID-19 σε ιδιωτικά εργαστήρια κατά το χρονικό διάστημα από 
την 1.3.2020 έως και τη δημοσίευση τον Αύγουστο του 2020, κατά παρέκκλιση των 
διατάξεων περί προμηθειών του Δημοσίου, είναι νόμιμες, εκκαθαρίζονται και πληρώνονται 
στους δικαιούχους φορείς σε βάρος του προϋπολογισμού των νοσοκομείων με μόνο 
παραστατικό το εκδοθέν τιμολόγιο. Στην πράξη ένας ικανός τέτοιος αριθμός διαγνωστικών 
τεστ έχει ανατεθεί σε ιδιωτικά εργαστήρια, καθώς τα δημόσια νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης 
αδυνατούσαν να πραγματοποιήσουν λόγω έλλειψης κυρίως του κατάλληλου εξοπλισμού. 
Ειδικότερα, ο υπερσύγχρονος μοριακός αναλυτής που διαθέτει το ΑΧΕΠΑ δεν μπορούσε να 
λειτουργήσει για ένα μεγάλο διάστημα λόγω έλλειψης αντιδραστηρίων, με αποτέλεσμα να 
ανατίθεται η διενέργεια σε ιδιωτικά εργαστήρια. Παρόμοιες αναθέσεις γίνονταν και από το 
Ιπποκράτειο νοσοκομείο καθώς είχε στερηθεί για ικανό χρονικό διάστημα τον μοριακό 
αναλυτή του για να εξυπηρετηθεί το Νοσοκομείο Ξάνθης.  
Εξαιτίας των παραπάνω αναθέσεων το ελληνικό δημόσιο χρειάστηκε να δαπανήσει 
υπέρογκα ποσά. Ενδεικτικά αναφέρεται ότι μόνο για το Νοσοκομείο Παπανικολάου για 
πέντε μήνες η συνολική δαπάνη ανήλθε σε 340.000 ευρώ. Ταυτόχρονα επισημαίνεται το 
γεγονός ότι όταν το νοσοκομείο προμηθεύτηκε μοριακό αναλυτή, η δαπάνη ενός εκάστου 
τεστ μειώθηκε στα 20 ευρών από τα 65 ευρώ, που κατέβαλε στα ιδιωτικά εργαστήρια.  
 
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ. Υπουργός Υγείας: 
 

1. Ποιος ο συνολικός αριθμός των τεστ που ανατέθηκαν από τα δημόσια 
νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης στο διάστημα από την έναρξη της πανδημίας 
έως σήμερα και σε πόσα και ποια ιδιωτικά κέντρα ανατέθηκε η διενέργειά τους; 

2. Ποιο το συνολικό κόστος της δαπάνης που κατέβαλε το ελληνικό δημόσιο 
προς τους ιδιώτες για τη διενέργεια των παραπάνω εξετάσεων; 

 
 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

Γιαννούλης Χρήστος 
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